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PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 

 z XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 23 sierpnia 2012 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

 – 11
30 

                  

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      14 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Tadeusz Ignasiak   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef  Krzeszowski  - Członek Komisji OZKiS 

5. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

7. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

8. Stanisław Parzyjagła  - Członek Komisji RLiOŚ 

9.  Tomasz Pietrzak   - Członek  Komisji OZKiS 

10.  Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

11.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12.  Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Sylwia Wrzała   - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Nieobecny radny. 

1. Radosław Kolbert   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Agnieszka Kucharska  - pracownik Urzędu Gminy 

5. Lidia Przywojska   - Kierownik  GOPS w Wierzchlesie 

6. Krystyna Miśkiewicz  - Radna Rady Powiatu w Wieluniu  

7. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

8. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

9. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 
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8.Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B  

9. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

10. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

12.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

13.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2012 rok, 

b) podziału gminy Wierzchlas na okręgi wyborcze, 

c) studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy, 

d) skargi na działalność Dyrektora Publicznego Przedszkola w Kraszkowicach, 

e) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wierzchlesie, 

f) ustalenia godzin bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Wierzchlas. 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Radną Powiatu 

Wieluńskiego Krystynę  Miśkiewicz  wraz z dziećmi z Koła TPD w Mierzycach 

którzy przybyli na dzisiejszą sesję, Panie radne i Panów radnych, Panią sołtys 

i Panów sołtysów,  oraz pracowników Urzędu Gminy,  Wójta, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować uchwały Rada 

Gminy. 
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Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad w zawiadomieniach w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego 

porządku. 

Nie było uwag do przedstawionego porządku obrad w związku z tym 

Przewodniczący poddał  projekt porządku pod głosowanie i przyjęty został 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 14  radnych. 

 

Na  dzisiejszą sesje przybyła delegacja dzieci z Koła TPD w Mierzycach   

w związku z tym proszę o zabranie głosu Panią Prezes Koła Krystynę 

Miśkiewicz. 

Krystyna Miśkiewicz dziękuje  bardzo  Panie Przewodniczący Panie Wójcie 

szanowni radni na dzisiejszą sesje przybyły dzieci Koła TPD dzieci 

Niepełnosprawnych w Mierzycach które chcą podziękować że dzięki Państwa 

przyzwoleniu  i akceptacji na dofinansowania wycieczki dla naszych dzieci 

z naszego Koła z okazji Międzynarodowego Dnia Dziecka. Dzieci pragną  

podziękować za możliwość zwiedzenia pięknego zakątka Polski. Dzieci  miały 

tę przyjemność i  zwiedziły wschodnie rubieże Polski zwiedziły Białowieżę 

z całym szlakiem żubra oraz zwiedziały dzieci szlak tatarski a więc Bocheniki 

z meczetami były dzieci w Hajnówce. Spotkały się również z czterema 

kulturami bo to i kultura  żydowska i polscy Tatarzy czyli wyznawcy 

Mahometa, prawosławni i nasza rzymskokatolicka wiara z pięknymi obiektami 

sakralnymi i dzieci były na  świętej górze Grabarce. Dzieci zwiedziły 

najpiękniejsza stadninie koni arabskich w Janowie Podlaskim. Jest to naprawdę 

zupełnie inny świat piękny, czysty z piękną Polska przyrodą . Dzieci mogły to 

wszystko zwiedzić dzięki przychylności Państwa i otwartości na potrzeby 
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drugiego człowieka w związku z tym pozwolą sobie złożyć na ręce Pana 

Przewodniczącego, dla wszystkich radnych  Pana Wójta, pani Skarbnik, Pani 

Kierownik GOPS bo wszyscy Państwo kibicujecie moim dzieciom. Dzieci   

przyniosły w ramach  podziękowań obraz namalowany przez artystkę   jest to 

obraz konia arabskiego, który został wylicytowany w ostatniej licytacji 

w Janowie Podlaskim. Konia kupiła żona jednego z członków  grupy 

Rolinkstonsów. Mam nadzieję że będzie to taki znak czasu i jest to przepiękny 

koń i mam nadzieję że wszystkim się spodoba. 

Dzieci z Koła przekazały obraz  na ręce Przewodniczącego  Rady Gminy. 

Dzieci podziękowały za sfinansowanie wycieczki i proszą o kolejne 

dofinansowania.   

Przewodniczący Rady Gminy podziękował w imieniu własnym jak i  wszystkich 

wymienionych osób którym dziękowała pani Miśkiewicz również serdecznie 

dziękujemy  obecnie nie mamy miejsca aby umieścić obraz ale na najbliższej 

sesji zostanie on umieszczony w odpowiednim miejscu.    

Dzieci z Koła TPD opuściły obrady sesji Rady Gminy.  

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 28 czerwca 2012 r. do dnia 23 sierpnia 2012r.   które stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2012 rok.  

Projekt uchwały został omówiony na poszczególnych Komisjach bardzo 

szczegółowo w gwoli przypomnienia to dochody zwiększamy 19.182,74 zł, 

wydatki zwiększamy 552.774,37 zł i wydatki zmniejszamy 533.591,63 zł. 

Proszę o pytania do przedstawionego tematu. 

Radny Stanisław  Parzyjagła – chciałem zwrócić uwagę że w  zmianach 

w budżecie idziemy nie w tą stronę. Obiecaliśmy sobie kiedyś, że jak nie będzie 

przeznaczona cała kwota na Wiejskie Centrum  Sportu w Łaszewie to zostanie 

wykonana ulica Sportowa w Kraszkowicach. W tej chwili ulica ta nie jest 

w ogóle brana pod uwagę. Nie wiem dlaczego? Pan Wójt na Komisji  Rolnictwa 

powiedział, że jest to umowa dżentelmeńska  i jeśli tak  maja wyglądać umowy 
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to jest bardzo źle. Moim zdaniem należało by wprowadzić zmianę odnośnie 

ulicy Sportowej w Kraszkowicach do tej uchwały bo w przeciwnym przypadku 

nic z tego nie będzie i taka jest moja propozycja.  

Przewodniczący  Rady Gminy czyli jest to wniosek  do projektu uchwały 

zmiany w budżecie. 

Radny Stanisław Parzyjagła – tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – proszę Panią Skarbnik 

o szczegółowe przedstawienie kwoty jaką Gmina musi przekazać dla Szkoły 

podstawowej w Strugach  i chciałbym się dowiedzieć o termin w którym się 

Pani dowiedziała o tym, że gmina musi przekazać te środki i na jakiej 

podstawie. 

Skarbnik – gmina musi przekazać dotację dla Szkoły w Strugach wysokości 

łącznej 485.827,31 zł, w tym dotacja dla szkoła  zwiększa się  o 305.775,95 zł,  

z wyrównaniem za rok 2011 kwota 38.094,41 zł, natomiast za rok 2012  tj. do 

końca grudnia br. kwota 267.681,54 zł. W przedszkolach dotacja zwiększa się 

180.096,36 zł w tym za rok 2011 kwota 66.383,37 zł i za rok 2102 kwota     

113.672,99 zł. Przekazanie tak wysokiej dotacji dla szkoły w Strugach było 

nowością dla Gminy ponieważ szkołę przejęło Stowarzyszenie i utworzono 

została szkoła integracyjna jednak okazało się, że na dzieci 

z niepełnosprawnością otrzymują większą subwencję niż dzieci pozostałe. 

W ubiegłym roku metryczka przyszła w połowie maja  w tym roku również 

w podobnym terminie gdzie data wpływu jest 15 maja br.  Przeliczając dotację 

do szkoły w Strugach wychodziły bardzo duże kwoty i nie chciałam 

wyprowadzić z budżetu gminy tak dużych pieniędzy i dlatego  dotację dla 

szkoły w Strugach naliczałam tak jak dla pozostałych szkół na naszym terenie. 

W związku z tym, że Stowarzyszenie doliczyło się że przekazujemy im za małą 

dotację. Wówczas Stowarzyszenie wystąpiło do Gminy  z pismem wraz 

z wyliczeniami dotyczącymi wysokości przekazanych dotacji. Po analizie 

wyliczeń dokonanych przez Stowarzyszenie został u nas w Urzędzie wykonany 

program do  naliczania subwencji. Po dokonaniu wyliczeń dokładnych 

subwencji, która miała zostać przekazana dla Szkoły w Strugach przekazane 

zostały do Kuratorium celem sprawdzenia. Wówczas okazało się że środki są 

poprawnie naliczane wg. metryczki. Jednak  wcześniej nie zostały one 

wyprowadzone z budżetu gminy ale nie  były dopłacone i w obecnej chwili 

trzeba to wyrównać.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  czy były podstawy prawne 

ku temu by nie wyprowadzić środków z budżetu gminy wcześniej skoro te 
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pieniądze od momentu przekazania należały się Stowarzyszeniu to kto w takim 

przypadku powinien zadbać aby Szkoła otrzymała należne im środki, a jeśli nie 

były im przekazywane to na jaki cel zostały przekazane. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak – środki zostały przekazane na bieżące 

utrzymanie i zostały w budżecie gminy. Nie zostały wyprowadzone. 

Przewodniczący Rady Gminy – ale na bieżące utrzymanie czego były 

przekazane. 

Skarbnik Gminy – na utrzymanie szkół i przedszkoli na terenie Gminy bowiem 

i tak jest mało tych środków a subwencja nie wystarcza na funkcjonowanie 

placówek oświatowych na naszym terenie.  

Przewodniczący Rady Gminy – Pani Skarbnik mamy rok zaplanowanych 

różnych inwestycji i słowem jakim określę żal do tego iż te pieniądze 

sukcesywnie nie były przekazywane to za mało powiedziane bo teraz wypływa 

nam duże pieniądze wstrzymujemy narzuconą wcześniej inwestycję 

w miejscowości Łaszew i słusznie dopomina się radny Parzyjagła o realizację 

dżentelmeńskiej umowy z Wójtem na realizacje ulicy Sportowej 

w Kraszkowicach, a tu nagle zostajemy postawieni pod ścianą. Środki te należą 

się tej szkole i my ich nie zatrzymamy bowiem musimy je przekazać. 

Mam takie pytanie czy Pani Skarbnik od początku nie powinna wiedzieć i nie 

powinna przekazywać tych środków  dla szkoły a nie teraz my musimy 

wydatkować dużą kwotę na którą moglibyśmy być nieprzygotowani 

i musielibyśmy zaciągać kredyty.  Dlatego czy to nie powinno być 

przygotowane wcześniej i nie powinna pani o to zadbać. 

Wójt – skoro 15 maja br. otrzymujemy metryczkę i ostateczną decyzję 

o wysokości subwencji to dopiero wówczas możemy naliczyć ostateczna jej  

wartość dla wszystkich placówek m.in. dla Strug. 

Przewodniczący Rady Gminy – rozumiem,  że nie było metryczki i przyszła 

ona dopiero teraz ale  czy te pieniądze nie powinny być przekazywane od 

początku dla Szkoły w Strugach , osobą która powinna zadbać  i porządek 

w finansach  gminy Wierzchlas jest pani Skarbnik. Ile jeszcze Rada Gminy 

może mieć w następnych latach takich niespodzianek, że będziemy musieli 

wyasygnować pewna kwotę pieniędzy  na to żeby przekazać komuś należne 

pieniądze. Nie wiem jak się będzie przedstawiała sprawa środków w oświacie 

do końca roku skoro zatrudniamy kolejnych nauczycieli wychowania 

przedszkolnego, duże środki przekazujemy dla szkoły w Strugach  i mam duże 

obawy z  czego Wójt przeprowadzi zimą odśnieżanie oby tylko śniegu nie było. 

Gmina musi być na wszystko przygotowana nie może być tak że Rada Gminy 
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otrzymuje takiego typu „niespodzianki” jakie nam zaserwowała Pani Skarbnik. 

Rozumiem, że są metryczki i przychodzą w połowie roku ale pieniądze muszą 

być od początku roku poprawnie wyliczane i nie ważne jaka to będzie kwota a 

jest to  kwota ogromna prawie 500.000 zł. Jaka gmina może pozwolić sobie na 

tak nagłe  rozdysponowanie takiej sumy nie będąc na to wcześniej 

przygotowana. 

Skarbnik – jeśli chodzi o inwestycje w Łaszewie to nie jest to celowo 

wstrzymane. Sekretarz szczegóły zna i mógłby tą sytuację wyjaśnić. Z kolei jeśli 

chodzi o drogę w Kraszkowicach to obecnie wykonany jest projekt a jej 

realizacja  nastąpi dopiero po wykonaniu kanalizacji. 

Radny Stanisław Parzyjagła idąc takim tokiem myślenia to w Wierzchlesie nie 

powinno być żadnej drogi budowanej ponieważ pójdzie kanalizacja  

w przyszłości. Sprawdziłem tą informację i kanalizacja pójdzie ul. Sportową 

tylko ok. 50 m tj. od ul. Słonecznej do piekarni. Kolejna sprawa to w projekcie 

uchwały budżetowej jest sprawa kanalizacji gdzie ze 150.000 zł obniżamy 

w tym roku do 57.000 zł, a ile środków w tym roku dołożyliśmy już do 

oczyszczalni w Krzeczowie a ile środków będziemy jeszcze dokładali przez to 

że nie jest ona w pełni wykorzystana i dlaczego tak się dzieje. Sprawa następna 

to kto poniósł by odpowiedzialność  gdyby Szkoła w Strugach prowadzona 

przez Stowarzyszenie dostała zapaści finansowej i nie byłaby w stanie 

prawidłowo funkcjonować. 

Sekretarz zawarta jest zawarta umowa z projektantem w sprawie wykonania 

projektu kanalizacji w Kraszkowicach. W umowie zawarte są terminy 

i projektant otrzyma część środków jak przedstawi gotowy projekt ale bez 

uzgodnień i pozwolenia na budowę  tj. 25% tej sumy, a dokonaniu uzgodnień 

oraz uzyskaniu pozwolenia na budowę  otrzyma projektant pozostała część 

środków. Z uzyskanych od projektanta informacji nie uzyska w tym roku 

pozwolenia na budowę. 

Radny Stanisław Parzyjagła w sprawie kanalizacji nic się nie dzieje na terenie 

Kraszkowic pojawił się tylko  raz z Panem Wójtem i nikt więcej go 

w Kraszkowicach nie widział. Bardzo dużo obecnie kosztuje nas utrzymanie 

oczyszczalni ścieków w Krzeczowie która wykorzystana jest tylko w 5% . żeby 

oczyszczalnia przynosiła zysk to musza być ścieki, które do niej spływają.  

Przewodniczący Rady Gminy - w tej kwestii zgadzam się z Radnym 

Parzyjagłą ponieważ im większe jest wykorzystanie oczyszczalni i większa 
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liczba płatników za odprowadzone ścieki tym zmniejszają sie koszty utrzymania 

oczyszczalni. Bardzo duże koszty stanowią opłaty za energię elektryczną 

dlatego powinniśmy dążyć do tego aby podłączać jak największa liczbę osób do 

oczyszczalni.  

W nawiązaniu do wcześniejszych moich wypowiedzi dotyczących  niedopatrzeń 

ze strony  Pani Skarbnik  oczekuję ze strony Wójta większego nadzoru nad 

Panią Skarbnik nad tymi działaniami i może potrzebne są w tym przypadku 

dodatkowe szkolenie zmierzające do dokształcania się i zapoznania się 

z przepisami i żebyśmy nie byli podstawiani pod murem jak to było 

wielokrotnie. W tym przypadku powiano być skierowane słowo przepraszam ze 

strony Pani Skarbnik. kwota która nam dziś została przedstawiona jest zbyt duża 

aby mogła być tak  spokojnie przyjęta przez Rade Gminy, a w tym roku 

spokojnie mogła być zrealizowana inwestycja w Łaszewie lub inne inwestycje w 

gminie. 

Wójt  w tym roku realizowana jest duża inwestycja w Mierzycach wraz 

zapleczem jest to koszt około 850.000 zł. Na realizację inwestycji w Łaszewie 

podpisana jest umowa z Urzędem Marszałkowskim na dwa lata i nie można 

mieć w tym przypadku do nikogo pretensji w przyszłym roku będzie zgodnie 

z planem realizowane. 

Przewodniczący Rady Gminy nam nie chodzi o realizację inwestycji 

w Łaszewie tylko o kwotę jaka została nam przedstawiona.  

Radny Stanisław Parzyjagła –temat  inwestycji w Łaszewie poruszony została 

dlatego,  że jak nie będzie ona realizowana to środki przenosi sie na wykonanie 

ulicy Sportowej w Kraszkowicach. Taka decyzja zapadała na jednym 

z posiedzeń Komisji Rolnictwa.  

Skarbnik - środki te były w budżecie i były przeznaczane na inne cele 

i realizowane inne zadania a teraz należy je zwrócić.  

Przewodniczący Rady Gminy środki były wydatkowane i zgodzę się z tym ale 

Pani Skarbnik musi czuwać i trzymać pieczę nad tym aby środki były na bieżąco 

wydatkowane nad a nie żebyśmy byli kwotę 500.000 zł zaskakiwani co pół 

roku. Jak można pozwolić sobie na takie zaniedbania? 

Radny Stanisław Parzyjagła  mam pytanie do Pana Sekretarza, powiedział 

Pan, ze projekt ma być gotowy do końca lutego 2013 roku a co będzie jeśli 

projektant sie z tego nie wywiąże?   
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Sekretarz -  w umowie zawarte są kary umowne w przypadku jak projektant nie 

wywiąże się z terminem wykonania projektu. Największy problem może być 

w przypadku wyrażenie zgody przez mieszkańców na przejścia przez działki 

i wówczas będziemy na bieżąco interweniowali i prosili radnych i Panią sołtys 

o pomoc.  

Radny Stanisław Parzyjagła - mam następne pytanie skoro projektant będzie 

miał zapłacić nam kary za niewykonanie projektu to czy one nam 

zrekompensują straty jakie gmina poniesie za niewykonanie kanalizacji i to jest 

podstawowe pytanie skoro Urząd wybiera takiego  projektanta, który jest 

nierzetelny a lepiej jest zapłacić więcej ale żeby projektant był dobry. 

Sekretarz - przepisy pozwalają nam wykluczyć projektanta tylko w przypadku 

jak zapadł prawomocny wyrok w przypadku gdy nie wykonała rzetelnie 

zleconego mu zadania. Wybrany projektant przedstawił nam referencje 

o wykonywaniu podobnego zadania i nie było podstaw do odrzucenia 

przedstawionej przez niego oferty. Przetarg musi być zgodny z przepisami 

Zamówień Publicznych.  

Radny Stanisław Parzyjagła - projektant nie pojawił się na terenie  

Kraszkowic.   

Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska - projektant kontaktuje się ze 

mną  i ja rozdawałam i  zbieram oświadczenia. Zebrałam ok. 200 ale jeszcze jest 

do zebrania ok. 70 gdzie mieszkańcy czekają na projektanta aby wyjaśnił im 

szczegóły projektu szczególnie ul. Południowa gdzie jest zmowa mieszkańców. 

Umówiona jestem na sobotę z projektantem w celu wyjaśnienia niejasności.  

Sekretarz wykonane są bardzo szczegółowe mapy aby każdy z mieszkańców 

wiedział gdzie dokładnie przez posesję pójdzie nitka kanalizacyjna.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk odchodzimy od tematu a 

obecnie jesteśmy przy Punkcie 5 podpunkt a) zmian w budżecie Gminy 

Wierzchlas na 2012 rok. Chciałem nadmienić że doskonałym instrumentem do 

nadzoru aby Wójt i podległe mu osoby ma Rada Gminy jest to podejmowanie 

uchwał prawo lokalne i budżet gminy i to Wójt ma twardą ręką trzymać nad 

budżetem gminy. Przy budżecie na 2013 rok Rada Gminy musi się dokładnie  

przyjrzeć wydatkom na administracje.  

Radna Sylwia Wrzała - jestem przychylna realizacji ulicy Sortowej 

w Kraszkowicach  bowiem takie inwestycje są potrzebne gminie ale skąd środki 
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wziąć na jej wykonanie, wygospodarowane były środki tylko na projektowanie 

a teraz skąd zabrać środki na jej wykonanie i nie można tak przerzucać środków 

z Oświaty bo szkołom się te środki należą, po drugie do rozliczenia środków dla 

szkoły w Strugach są brane przy wyliczaniu dotacji  lata 2012 i 2011. Na jednej 

z posiedzeń Komisji Rewizyjnej  przy omawianiu zmian w budżecie Gminy 

zapytałam dlaczego dotacje dla szkół są równo podzielone bez uwzględnienia 

uczniów którzy maja orzeczenie o niepełnosprawności i innych dotacji,  co do 

ulicy Sportowej w Kraszkowicach jestem przychylna tylko skąd pozyskać 

środki na jej wykonanie bo nie możemy sobie tak przerzucać środków z oświaty 

na drogi a z dróg na oświatę albo z inwestycji w Łaszewie która najbardziej na 

tym ucierpiała a przecież wszyscy radni głosowali z tym aby była ona 

realizowana w tym roku a wyszła tylko farsa.  

Radny Stanisław Parzyjagła - umowa była taka że jak nie będzie realizowana 

inwestycja w Łaszewie to wówczas wykonywana będzie ulica Sportowa 

w Kraszkowicach a teraz okazało sie że środki będą przeznaczone zupełnie na 

inny cel. Chciałbym aby w obecnym projekcie uchwały budżetowej był zapis, ze 

jeśli pojawia sie w budżecie dodatkowe środki to realizowana w pierwszej 

kolejności będzie ulica Sportowa.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk dyskusja nad wnioskiem 

dotyczący wykonania ulicy Sportowej w Kraszkowicach jak i pozostałych 

wniosków min. Radnej Anny Olejnik w sprawie wykonania chodników                    

w Jajczakach i Strugach. przesunięte zostały do Punktu 6 Interpelacje, wolne 

wnioski  i zapytania. Rada Gminy musi czuwać nad kolejnością umów, które 

obiecuje Wójt do realizacji i przypominać przy projektowaniu. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmian do porządku obrad i przesunęła 

dyskusje na zgłoszone wnioski do punktu wolne wnioski i interpelacje.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze dodatkowe uwagi lub pytania ponieważ 

nie  było więcej pytań ani uwag w związku z tym poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr XVIII/104/2012 w /w sprawie, 

następnie uchwała poddana została pod głosowanie „za” było 13 radnych 1 

radny był „przeciw”. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Skarbnik Gminy Teresa Nowak  dziękuje za przyjęcie uchwały i przepraszam za 

zaistniałą sytuację.  
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk nie wiem czy mogę przyjąć 

przeprosiny w imieniu Rady Gminy i mam nadzieję że więcej taka sytuacja się 

nie pojawi. Dobrze że Skarbnik Gminy jest powoływany i odwoływany decyzją 

Rady Gminy na wniosek Wójta bo bez konsekwencji takie postępowanie nie 

powinno się odbyć i mam nadzieje,  że Wójt będzie Panią wysyłał na większą 

liczbę szkoleń aby przystępowała Pani do pracy na bieżąco i z jak najlepszą 

wiedzą.  

Ogłoszono 10 minut przerwy  

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

b) podziału Gminy Wierzchlas  na okręgi wyborcze. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz  Gminy Leszek Gierczyk,  Ustawa 

z dnia 5 stycznia 2011 roku przepisy wprowadzające Kodeks Wyborczy 

nałożyła na Radę Gmin obowiązek wprowadzenia nowego podziału na okręgi 

wyborcze. Zgodnie z Ustawą wszystkie okręgi wyborcze będą jednomandatowe. 

Na polecenie Wójta przygotowany został  projekt podziału gminy na 15  

okręgów jednomandatowych wyborcze. Przygotowany projekt wywieszony był 

na tablicy Ogłoszeń Urzędu Gminy jak również na stronie internetowej. W tej 

sprawie odbyło się  również  zebranie wiejskie sołectwa Strugi, które 

pozytywnie zaakceptowało przedstawiony projekt podziału gminy. Projekt 

skonsultowany był również z Komisarzem wyborczym w Sieradzu 

i uzyskaliśmy  pozytywna opinię. Radni również zapoznali się z projektem na 

posiedzeniach Komisji i jeśli są uwagi, pytania bądź wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Stanisław Parzyjagła, czy nie mógł by pozostać dotychczasowy podział 

gminy na okręgi wyborcze skoro do tej pory był dobry i sprawdzony. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk – jak już wspomniałem Ustawa Kodeks 

Wyborczy nakłada na Gminy obowiązek podziału gminy na 15 

jednomandatowych okręgów wyborczych, a dotychczasowy podział nie spełnia 

wymogów obowiązującej obecnie Ustawy. 

Radny Stanisław Parzyjagła kolejna sprawa dotyczy liczby mieszkańców 

w poszczególnych okręgach wyborczych gdzie w jednym okręgu jest 266 

mieszkańców i wybierają jednego radnego a w drugim okręgu jest 550 i też 

mają jeden mandat np. Kochlew, Broników gdzie z Bronikowa nigdy nie będzie 

radnego tak duże Kraszkowice  będą miały tylko mandaty. 

Radny Marek Leszczyk idąc takim tokiem myślenia to w Kochlewie obecnie 

też  nie powinno być żadnego radnego. 
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Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk szczegółowe uzasadnienie dotyczące 

podziału gminy na okręgi wyborcze wydała Państwowa Komisja Wyborcza 

wydając wytyczne. Wszyscy radni takie wytyczne otrzymali i mówią one o tym, 

ze okręgiem wyborczym jest sołectwo. Jeżeli sołectwo nie spełnia tzw. normy 

przedstawicielstwa to łączy się je wówczas z innym sołectwem tak samo jest 

w przypadku ma zawyżoną normę przedstawicielstwa to wówczas trzeba 

dokonać podziału sołectwa i nie można dokonać podziału jednego sołectw 

i dołączyć cześć następnego sołectwa bowiem jest to sprzeczne z wytycznymi 

Państwowej Komisji Wyborczej. Proponowany podział gminy na okręgi 

wyborcze jest sprzyjający dla małych miejscowości sołectw. Przy takim 

podziale gminy będzie większa reprezentacji radnych z poszczególnych 

miejscowości.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze uwagi lub pytania ponieważ nie  było 

więcej pytań ani uwag w związku z tym poprosił Leszka Gierczyka o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/105 /2012 w /w sprawie, następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie „za” było 11 radnych 1 radny był „przeciw” i 2 radnych 

„wstrzymało się” od głosu. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

c) Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach poszczególnych Komisji i zapytuje czy są uwagi 

bądź pytania do przedstawionego tematu. 

Radny Józef Krzeszowski chciałem tylko zwrócić uwagę, aby nie zapomnieć 

o działkach zakupionych w poprzednich kadencjach pod stadion gminny 

w Wierzchlesie i żeby nie powtórzyła się sytuacja poprzednich opracowywania 

studium. 

Agnieszka Kucharska powiedziała, że jest to sprawa priorytetowa i jest na 

pierwszym miejscu na liście wśród spraw które będą ujęte w opracowywanym 

studium.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze uwagi lub pytania ponieważ nie  było 

więcej pytań ani uwag w związku z tym poprosił Agnieszkę Kucharską  

o odczytanie projektu uchwały Nr XVIII/106/2012 w /w sprawie, następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych.  
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d) Skargi na działalność Dyrektora Publicznego przedszkola 

w Kraszkowicach.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach Komisji, a szczegółowo tematem zajęła się Komisja 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy w związku z tym proszę 

Przewodniczącego komisji o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Marcin Kowalczyk Komisja zapoznała się z zarzutami 

zawartymi w skardze zaprosiliśmy Pana Szymanka na posiedzenie Komisja. Pan 

Szymanek podtrzymał zarzuty przedstawione w skardze względem Pani 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Kraszkowicach i nic nowego nie wniósł do 

sprawy i Komisja po rozpatrzeniu przedmiotowej sprawy uznała skargę za 

bezzasadną. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania ponieważ nie  było więcej 

pytań ani uwag w związku z tym poprosił Martę Kowalczyk  o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/107/2012 w /w sprawie, następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

e) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach Komisji, a szczegółowo tematem zajęła się Komisja 

Rewizyjna Rady Gminy w związku z tym proszę Przewodniczącego komisji 

o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak Komisja Rewizyjna po 

zapoznaniu się z dokumentami oraz wyjaśnieniami udzielonymi przez 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie Lidię 

Przywojską  uznała, że nie naruszone zostały procedury prawne w przyznawaniu 

zaliczki alimentacyjnej. Wypłaty następowały zgodnie z obowiązującą wówczas 

z ustawą  z dnia 22 kwietnia 2005r. o postępowaniu wobec dłużników 

alimentacyjnych oraz zaliczce alimentacyjnej oraz z wnioskami 

i zaświadczeniami  od komornika. 

W związku z tym przeprowadzona zastałą kontrola instancyjna w dniu 

17.08.2012r. uznano przedmiotowa  skarga  jest bezzasadna. 
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Wniosek o umorzenie egzekucji w całości zostaje na dzień dzisiejszy odrzucony 

ze względu na trwające wyjaśnienia sprawy. 

Komisja zaleciła Kierownikowi GOPS aby na podstawie wysłanego pisma do 

komornika w sprawie określenia wysokości dokonywanych wpłat i na podstawie 

decyzji (wzruszającej sprawę) wyjaśnić czy zostało popełnione przestępstwo 

wg. art. 233 Kodeksu karnego.  

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna uznaje przedmiotową skargę za 

bezzasadną. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania ponieważ nie  było więcej 

pytań ani uwag w związku z tym poprosił Martę Kowalczyk  o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/108/2012 w /w sprawie, następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

f) ustalenia godzin bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk jak 

wiadomo nauka w przedszkolach na terenie naszej gminy jest bezpłatna 

i zgodnie z wolą Rady Gminy pobyt dziecka w przedszkolu lub oddziale 

przedszkolnym w godzinach od 6.30 do 16.00 również jest bezpłatna. Zdaniem 

organu nadzoru Wojewody Łódzkiego Rada Gminy nawet jeśli nie ustala 

odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu  jest zobowiązana podjąć uchwałę 

w której określa ile godzin jest bezpłatnej nauki  w związku z tym 

przygotowany został projekt uchwały i podjecie jej nic nie zmienia w 

funkcjonowaniu przedszkoli na terenie naszej gminy tylko dostosowuje je do 

zaleceń organu nadzoru Łódzkiego.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania ponieważ nie  było więcej 

pytań ani uwag w związku z tym poprosił Sekretarza Gminy  o odczytanie 

projektu uchwały Nr XVIII/109/2012 w /w sprawie, następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

Punkt 6  

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania.  

1) Radna Powiatu Wieluńskiego Krystyna Miśkiewicz ja tylko chciała  
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króciutko podziękować Panu Wójtowi za naprawienie kątownika przed 

Ośrodkiem Zdrowia teraz on spełnia swoje zadanie bowiem osoba 

niepełnosprawna przyjeżdżająca samochodem pod Ośrodek ma możliwość 

dojazdu wózkiem inwalidzkim do podjazdu co ułatwiło życie osobom 

niepełnosprawnym. Mam jeszcze jedna prośbę  aby  na znajdującym się tam 

niewielkim pasku ziemi posadzić krzewy zielone.  

 

2) Radny Stanisław Parzyjagła zgłaszam wniosek o wygospodarowanie  

środków na wykonanie ulicy Sportowej w  Kraszowicach i jeśli pojawia się 

środki to proszę o jej wykonanie w przypadku gdy nie będzie położona tam 

kanalizacja, lub zabezpieczanie środków na jej wykonanie w przyszłorocznym 

budżecie gminy tj. na 2013r.  

 

3) Randa Anna Olejnik również skalałam wniosek w sprawie wykonania  

zadań w Jajczakach i w Strugach w miarę możliwości i posiadanych środków.  

Wójt wyjaśnił, ze na ulice Sportowa w Kraszkowicach nie były zaplanowane 

środki, ponieważ w ramach dyskusji pojawił się problem obiecałem że 

wygospodarowane zostaną środki na wykonanie projektu. Po rozmowach 

z projektantem koszt projektu wyniósł 3.000zł i to zostało wprowadzone do 

budżetu a Rada Gminy to uchwaliła. Projekt został wykonany i otrzymaliśmy 

w Starostwie pozwolenie na budowę na tą drogę. Rada Gminy nie zabezpieczyła 

środków na realizację zadania. Wartość kosztorysowa netto tej drogi jest 

180.000 zł, a ile faktycznie będzie kosztował to rozstrzygnie przetarg. Należy 

się również zastanowić nad tym, czy jest sens położenia nowych nawierzchni 

asfaltowych i niszczyć  je przy kładzeniu kanalizacji co jest bezsensu. Najpierw 

należy poczekać na wykonanie kanalizacji na tej ulicy a dopiero wykonać 

nawierzchnię asfaltową. 

Radny Stanisław Parzyjagła środki na projektowanie ul Sportowej zostały 

wygospodarowane z „nadwyżki budżetowej”. Wówczas nie był żadnych 

środków, które by można było przeznaczyć  na realizację tej drogi, jednak Pan 

Wójt obiecał, że jeśli tylko pojawią się jakieś środki to przeznaczone zostaną  na 

realizacje tej drogi. Świadkiem tej sytuacji jest cala Komisja Rolnictwa. Zawarta 

została umowa dżentelmeńska i zapewnienie że jak nie będzie realizowany 

Łaszew to będzie robiona droga w Kraszkowicach. Zapoznałem się 

z wcześniejszym projektem kanalizacji w Kraszkowicach i przez ulicę Sportową 

nie idzie żaden kolektor. Wnioskuję o to aby jeśli nie ma środków w tym roku 

na realizację tej drogi to ująć ją w projekcie budżetu na rok 2013, również 
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w przypadku że miała by tam  być położona kanalizacja to również na ten czas 

rezygnuję z realizacji tej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy zwracam się do pani Skarbnik o informację ile 

w tym roku zapłaciliśmy za energię elektryczną która a pobiera oczyszczalnia 

ścieków kwoty nie musza być dokładne. 

Skarbnik na dzień 10 sierpnia br. zapłacono za energię elektryczna 

oczyszczalni ścieków  kwotę 86.824,03 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy w takim przypadku prace powinny zostać 

zintensyfikowane na budowie kolejnych etapów kanalizacji i przyłączania 

kolejnych mieszkańców do oczyszczalni ścieków żeby nie płacić tak dużych 

rachunków za energię elektryczną. Jak to możliwe to jak najszybciej podłączyć 

Kraszkowice i iść w kierunku Wierzchlasu. 

Radny Stanisław Parzyjagła ale nie  można zapominać że oprócz kanalizacji 

są jeszcze do wykonania drogi z których również korzystają mieszkańcy. 

Radny Józef Krzeszowski – na posiedzeniu Komisji Oświaty zgłaszałem 

postulat żeby zogniskować wszelkie działania na budowie kolektorów 

ściekowych na terenie Kraszkowic  nawet kosztem ograniczenia inwestycji 

ponieważ  jest ewenementem nasza gmina, która musi oczyszczalnie 

utrzymywać  i dopłacać kolosalne kwoty gdzie w innych gminach, które 

racjonalnie wykorzystują oczyszczalnie i taka oczyszczalnia przynosi zyski. Nie 

jestem przeciwny położeniu asfaltu na ulicy Sportowej w Kraszkowicach Anie 

budowie dróg w żadnych innych  miejscowościach ale podejmowaliśmy decyzję 

i prowadzona była gorąca dyskusja  czy rozpocząć budowę kolektorów 

ściekowych w Kraszkowicach czy w Wierzchlesie. Podjęta została ostateczna 

decyzja że rozpoczynamy od Kraszkowic i teraz należy się tego trzymać i to 

realizować. Zadaniem władz wykonawczych powinno być dołożenie wszelkich 

starań  by w jak najkrótszym terminie zkolektorowana została miejscowość 

Kraszkowice by można było dalej rozpocząć budowanie kolektora 

w Wierzchlesie.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Barbara Puczkowska  zgadzam się, że 

oczyszczalnia ścieków powinna być zadaniem priorytetowym w naszych 

działaniach i żeby wszystkie środki zostały na nią skierowane. Jest radna drugą 

kadencję  i w poprzedniej kadencji była ta sama dyskusja że na Kraszkowicach 

nie będą robione asfalty ponieważ tam budowana będzie kanalizacja. 

Czekaliśmy 4 lata i nic nie działo się  kierunku poprawienia stanu dróg na 

terenie Kraszkowic i teraz znów będziemy czekali bo ma wykonywana 

oczyszczalnia i nikt nam nie zagwarantuje że w przyszłym roku ta kanalizacja w 
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Kraszkowicach powstanie i czy czasem nie poczekamy kolejne 4 lata. Nie wiem 

czy komukolwiek tak jak mnie zależy na tym żeby Kraszkowice zostały 

zkanalizowane.   

Radny Stanisław Parzyjagła – jeśli w tym roku nie ma środków to 

wprowadzamy zadanie do projektu przyszłorocznego budżetu gminy, a jeśli tam 

zostanie zaprojektowana  nitka kanalizacyjna to odstępujemy od realizacji drogi, 

a ja nie będzie zaplanowana kanalizacja to drogę należy wykonać. Mija rok za 

rokiem a nic się nie dzieje na Kraszkowicach. W momencie jak Kraszkowice 

będą na ukończeniu należałoby już przygotować projekt na wykonanie 

kanalizacji w Wierzchlesie. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk oprócz kanalizacji mamy na 

terenie gminy do utrzymania drogi i placówki oświatowe ale gro budżetu gminy 

będzie przeznaczone właśnie na kanalizację. Wykonanie kawałka odcina 

w Jajczakach czy Strugach też nie będzie wielkim ciężarem dla budżetu gminy 

z którym gmina by sobie nie poradził. 

Radny Stanisław Parzyjagła  zależy mi na tym aby w budżecie na rok 2013 

zostało zapisane zadanie  pn. budowa ul. Sportowej w Kraszkowicach,  bo  

w przeciwnym razie jaki sens maja umowy skoro ich nie dotrzymujemy.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zgadzam się z tym bo sam 

takich umów dżentelmeńskich wysłuchałem wiele m.in. chodnik na ulicy 

Spokojnej i radni z Wierzchlasu doskonale pamiętają, co prawda w budżecie 

gminy na rok 2012 przeznaczona jest kwota 20.000 zł na budowę chodnika 

jednak we wcześniejszych omawianych szczegółowo postępowania dotyczących 

budowy chodnika  w Wierzchlesie to chodziło o chodnik na ulicy Spokojnej. 

Obecnie jest wstrzymana budowa chodnika bowiem brakło środków, a to 

dlatego, że wykonywana była podbudowa na ulicy Częstochowskiej, wykonany 

został podjazd pod remizą i nie jestem przeciwny tym inwestycją ale odnosi się 

do tych tzw. „dżentelmeńskich” umów i mamy tego na piśmie ale jakiś priorytet 

i dobra wola w tym  kierunku powinna być. 

Wójt, ulica Spokojna ma długość ok. 800 metrów, a szerokość chodnika ok. 1,5 

– 2 metry to jest bardzo duże zadanie i na pewno będzie realizowane etapami 

i nikt nie zakładał ze zrealizowane zostanie w jednym roku. Całość chodnika jak 

wykonanym do końca kadencji to będzie bardzo dobrze.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk całe szczęście, ze została 

wykonana ulica Wiśniowa w Wierzchlesie w tej kadencji  i to jest ukłon 

w kierunku sołtysa Makielaka. 
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Sołtys wsi Wierzchlas A Leona Makielak serdecznie dziękuję Radzie Gminy 

i Wójtowy za wykonanie ulicy Wiśniowej.  

4) Radny Stanisław Parzyjagła  - chciałem zapytać jak ma się sprawa 

odnośnie przynoszonych podań o zatrudnienie w Urzędzie Gminy lub 

podległych jej jednostkach i jak zostanie rozstrzygnięty konkurs to czy w takim 

przypadku czy nie zasadne byłoby poinformowanie o osób zainteresowanych 

o rozstrzygnięciu konkursu. Do tej pory dzieje się tak że osoby młode składają 

podania o pracę w Urzędzie gminy  na stanowisko na które ogłaszany jest 

konkurs i konkurs zostaje rozstrzygnięty, a osoby  nie są poinformowane o jego 

wynikach chodzi w tym przypadku o mojego syna, który składał na stanowisko 

elektryka w oczyszczalni ścieków ma wykształcenie wyższe magister inżynier 

energetyki i automatyki, konkurs wygrał kto inny dlaczego nie wiem i czy 

w ogóle był konkurs.  

Wójt – ustawa nakłada na Gminę organizowanie konkursu na pracownika 

administracji w urzędzie, natomiast pracownicy fizyczni nie są objęcie 

konkursem. Zatrudniam osoby i staram się wybrać możliwie najlepszych ludzi, 

z terenu gminy,  żeby nie było z nimi problemu. Zarówno do prac 

interwencyjnych czy robót publicznych oraz stanowiska techniczne w urzędzie 

m.in. kierowcy, konserwatorzy i inni. Zatrudnianie jest moją kompetencją 

i proszę w nią nie wchodzić. 

Radny Stanisław Parzyjagła  nie chodzi mi o kompetencje tylko o zasady, 

skoro już została osoba wybrana to inne osoby składające podanie o pracę 

powinny być o tym fakcie powiadomione. 

Przewodniczący Rady Gminy co do odpowiedzi na składane zapytania 

konkursowe, z posiadanej przeze mnie wiedzy to osobom  składającym podania 

o prace nie są dawane odpowiedzi na piśmie o tym kto konkurs wygrał. Wiąże 

się to z dużymi kosztami. 

Wójt to ja ponoszę odpowiedzialność za zatrudniane w urzędzie osoby. 

Radny Stanisław Parzyjagła dlaczego u nas nie odpowiada się na interpelacje, 

bowiem kolega radny Tomasz Pietrzak złożył jakiś czas temu interpelację 

dotyczącą wysokości wypłat wynagrodzenia w bibliotekach i nie otrzymała 

odpowiedzi. 

Wójt większość odpowiedzi na interpelacje udzielana jest na sesji i nie widzę 

potrzeby odpowiadania dodatkowo na piśmie. Wszystko jest zaprotokołowane . 

Jeśli radni chcą odpowiedzi na piśmie proszę to zaznaczać przy swojej 

wypowiedzi, że dodatkowo odpowiedź na piśmie. 
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Sekretarz odpowiedź udzielona była na sesji i myślałem że to wystarczy. 

Jednak zobowiązuję się do udzielenia na piśmie lub emailem odpowiedzi 

radnemu w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy na jednym z zebrań wiejskich zgłoszony został 

wniosek w sprawie uregulowania bezpieczeństwa na drodze powiatowej tj. 

ul. Szkolnej i namalowania poziomych znaków drogowych, zrealizowane 

zostało w krótkim czasie i mam nadzieję że będzie służyć bezpieczeństwu 

wszystkich użytkowników  drogi nie tylko Wierzchlasu za co serdecznie 

dziękuję. 

 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„XVIII sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

Obrady zakończono o godzinie 12
10

. 

 


